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SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI RADY RODZICÓW 
SZKOŁY PODSTAWOWEJ NR 306 IMIENIA KSIĘDZA JANA 

TWARDOWSKIEGO W WARSZAWIE 
W ROKU SZKOLNYM 2020/2021 

Rada Rodziców SP 306 w roku szkolnym 2020/21 składała się z 30 członkiń i członków 
reprezentujących 33 oddziały szkoły podstawowej (sensu stricto) i oddziałów przedszkolnych (2 
osoby reprezentowały więcej niż jeden oddział.  

W skład Prezydium Rady Rodziców wchodzili: Radosław Gnatowski (przedstawiciel klasy IVb) - 
przewodniczący, Jarosław Żukowski (przedstawiciel klasy VIc) - zastępcy Przewodniczącego RR, 
Sabina Kołodziej (przedstawicielka klasy Va) – sekretarz, Andrzej Stańczak (przedstawiciel 3 
oddziałów: grupy przedszkolnej pięciolatków „Myszki” oraz klas: IIIa, VId) - skarbnik. W skład 
Komisji Rewizyjnej wchodzili: Magdalena Kubiak (przedstawicielka grupy przedszkolnej 
czterolatków „Stokrotki”), Karol Bucholc (przedstawiciel 2 oddziałów: klas IIIb i VIIId), Tomasz 
Kossek (przedstawiciel klasy: VIa). 

Ze względu na ograniczenia wywołane pandemią COVID-19 (niedostępność szkoły późną jesienią 
i zimą), dopiero 25 stycznia 2021 r. odbyło się jedyne w roku szkolnym 2020/2021 zebranie Rady 
Rodziców. Zebranie odbyło się zdalnie w postaci spotkania w aplikacji Microsoft Teams na 
zaproszenie Radosława Gnatowskiego (Przewodniczącego ustępującej Rady Rodziców), rozesłane 
wcześniej do wszystkich członków Rady Rodziców 2020/2021 poprzez szkolny komunikator 
Librus.  W spotkaniu wzięli udział przedstawiciele 16 oddziałów. Rada przyjęła na zebraniu w dniu 
uchwały: 

1. Nr1/2021 w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności (rzeczowe) oraz sprawozdanie 
finansowe Rady Rodziców na rok szkolny 2019/2020; 

2. Nr 2/2021 w sprawie wyboru Prezydium Rady Rodziców na rok szkolny 2020/2021; 

3. Nr 3/2021 w sprawie decyzji o niezbieraniu składek od Rodziców oddziałów szkolnych i 
przedszkolnych i zwrocie już zebranych składek;  

4. Nr 4/2021 w sprawie niezbierania składek na fundusz dekoracyjny i toner-ksero szkoły w 
roku szkolnym 2020/2021; 

5. Nr5/2021 w sprawie uchwalenia planowanych wydatków Rady Rodziców Szkoły 
Podstawowej nr 306 im. księdza Jana Twardowskiego w Warszawie na rok szkolny 
2020/2021 (budżetu). 

Rok szkolny 2020/21 był kolejnym, w którym ze względu na ograniczenia wywołane pandemią 
COVID-19 zajęcia edukacyjne dla uczniów szkoły były prowadzona przez większość roku 
szkolnego w trybie zdalnym. W trybie stacjonarnym były prowadzone zajęcia w oddziałach 
przedszkolnych. Rada Rodziców działała w bardzo ograniczonym zakresie.  Rzadko byliśmy obecni 
w szkole, nie uczestniczyliśmy w posiedzeniach Rady Pedagogicznej, nie współorganizowaliśmy 
żadnych zwyczajowych, cyklicznych szkolnych imprez (w rodzaju kiermaszy, zabaw, bali itp.) z 
wyjątkiem przedszkolnego balu karnawałowego oraz uroczystości zakończenia roku szkolnego. 

Działając zgodnie z regulaminem, Rada Rodziców w ciągu całego roku szkolnego 2020/21 
podejmowała następujące działania: opiniowała plan finansowy szkoły, na wniosek Dyrekcji 
szkoły opiniowała pracę nauczycieli szkoły i oddziałów przedszkolnych (zgodnie z przepisami w 
tym względzie). 

Działalność Rady Rodziców w tym okresie polegała głównie na sfinansowaniu inicjatyw zgodnie z 
przyjętym budżetem:  

> Zakupu i dostawy mikroskopów i preparatów do pracowni biologicznej ze środków 
zebranych w poprzednich latach w ramach kiermaszu bożonarodzeniowego i składki na 
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Radę Rodziców za kwotę 6553 zł; 

> nagród za świadectwa z czerwonymi paskami dla 165 uczniów klas IV-VIII za kwotę 
8300,64 zł; 

> pamiątkowych medali i nagród dla uczniów klas VIII na koniec roku szkolnego (to już 
coroczny zwyczaj) za kwotę 807 zł; 

> pamiątkowe drzewko do zasadzenia przez odchodzące klasy VIII (zamiast balu, który nie 
odbył się ze względu na pandemię) za kwotę 270 zł; 

> kwiatów dla Dyrekcji i na pożegnanie odchodzących ze szkoły nauczycieli na uroczystość 
zakończenia roku za kwotę 910 zł;  

> nagrody dla najlepszej klasy od samorządu uczniowskiego za rok 2019/2020 (6b – 
wychowawczyni A. Chańska) za kwotę 800 zł oraz 2020/2021 (4b – wychowawczyni M. 
Pydyn) za kwotę 685 zł, łącznie za kwotę 1485 zł; 

> tablo-zestawu fotografii na zakończenie roku klasy „0” za kwotę 3240 zł; 

> 5 przedstawień teatrzyku dla oddziałów przedszkolnych (każde ze względów 
epidemicznych w 2-3 turach) za kwotę 2960 zł; 

> dodatkowych zajęć edukacyjnych: zajęć on-online Super Kid i Printoteka dla oddziałów 
przedszkolnych i klas I-III (1042,80 zł) oraz warsztatów astronomicznych Astrofan dla 10 
oddziałów (przedszkolnych i klas I – III) za kwotę 3450 zł i dla 8 klas IV-VIII za kwotę 2760 
zł, łącznie za kwotę 7252,80 zł; 

> uczestnictwa uczniów szkoły w następujących konkursach międzyszkolnych i 
ogólnopolskich: chemicznym Albus (3 uczniów – 30 zł), Kangur dla klas II-VIII (63 uczniów 
- 630 zł), matematycznym Olimpus edycja wiosenna (19 uczniów - 171 zł), Świetlik dla klas 
I-III, IV-VIII (łącznie 38 uczniów - 380 zł), łącznie za kwotę 1211 zł; 

> na prośbę nauczycieli nagród w konkursach Portret sławnego dyslektyka 2020/2021 
(404,50 zł), Moja ozdoba choinkowa 2020/2021 (349,30 zł) statuetek dla finalistów 
organizowanego przez Nasz Szkołę międzyszkolnego konkursu Złota Biedronka (183,36 
zł) Flaga Wielkiej Brytanii (150 zł),, Kraje hiszpańskie i niemieckojęzyczne w 3D (65 zł), 
Turnieju Bedwars-Minecraft (podkładki za 80zł), łącznie 1232,16 zł; 

> karnawałowej zabawy dla oddziałów przedszkolnych (wodzirej) za kwotę 400 zł; 

> dekoracje i stroje na dzień dziecka dla oddziałów przedszkolnych (oraz związaną z 
przygotowaniem tych strojów naprawę ufundowanej przez nas wcześniej szkolnej 
maszyny do szycia) za 777 zł plus 70 zł, łącznie 847 zł; 

> pomoc socjalna – dofinansowanie do wycieczek za kwotę 400 zł. 
 

Poza tym Rada Rodziców prowadziła obsługę szkolnych funduszy celowych powstałych ze 
składek rodziców (toner/ksero, fundusz dekoracyjny, świetlica) - przekazywała pieniądze 
gospodarzom tych funduszy, czyli pracownikom szkoły oraz realizowała niektóre płatności 
(np. za tonery i za wodę do świetlicy). 
W okresie roku szkolnego 2020/21 z powodu ograniczenia działalności szkoły i Rady z uwagi 
na pandemię COVID-19 nie pobieraliśmy składek od Rodziców. Wykorzystywaliśmy środki z 
lat poprzednich.  

 


